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AUTOR: Ing. Pavel Novotný, starosta obce

SLOVO STAROSTY

Bylo to dokončení rekonstrukce elektroinstalace 
v základní škole a vybudování nové učebny jazyků 
a počítačové učebny, kdy obě jsou nadstandardně 
vybaveny počítačovou technikou, interaktivními 
tabulemi a speciálními velkoplošnými monitory 
pro distanční výuku. Poslední učebnou je učebna 
pracovních činností. 

V září jsme slavnostní nedělní mší posvětili nově 
zrekonstruovanou kapličku svaté Anny Pod No-
vosády. Podobný nový kabát dostal opravou fasády 
zámek, který je významnou dominantou Čejkovic. 
Před dokončením jsou rekonstruované schody včetně 
Boží muky a autobusové zastávky na ulici Peckova. 
Z těch drobnějších, a přesto důležitých počinů je na-
příklad pořízení dalších hraček a potřeb pro „Klubík“ 
– maminky s dětmi v klubovně Brontosaurů. Proběhla 
výsadba zeleně kolem schodů od hřbitova na ulici Vi-
nařskou. Doplnění novými stromy se dočkalo dětské 
hřiště na Včelíně, kde přibylo 5 nových stromů. Pro 
snížení energetické náročnosti veřejného osvětlení 
a lepšího nasvětlení chodníků a vozovky na ulici 
Peckova došlo k rekonstrukci veřejného osvětlení 
výměnou za nové sloupy o nové světelné body. Kdy-
bychom měli rekapitulovat všechny investiční a další 
akce za minulé 4 roky, byl by to velmi dlouhý výčet.

Novým zastupitelům přeji, aby jejich budoucí 
rozhodování bylo vedeno snahou co nejlépe využít 
obecní finanční prostředky a co nejlépe pečovat 
o obec a její občany. Přeji si, abychom v nadcházejícím 
volebním období řešili nejenom stavby a investice, 
ale abychom měli sílu rozproudit spolkový život, 
abychom se setkávali při různých kulturních a spo-
lečenských akcích. I přes očekávané finanční náklady 
na provoz obce máme připraveno několik investičních 
akcí, kdy jejich priorita a případná realizace bude 
závislá na finančních možnostech obce řešených 
v rozpočtu obce pro rok 2023. 

Čeká nás náročné období, přesto pevně věřím, že 
naše moravská povaha nepodlehne všeobecnému 
chmuru a že společně dokážeme toto období ve 
zdraví překonat. Věřím, že jsme si již vybrali svůj díl 
těžkostí a že nás po letošní zimě čeká úspěšný rok, 
který zahladí všechna strádání a nepohody.

S končícím podzimem a nadcházející zimou snad 
přijde čas na zklidnění, kdy polní a vinohradnické 
práce již budou dokončeny, bude čas na práci ve 

Vážení spoluobčané,  
máme tu zase podzim. Pro moravský kraj a vinařskou 
obec je to vrchol zemědělského roku, kdy sklízíme 
úrodu a jsme ve velkém očekávání, jaký ten rok bude. 
Je to velké úsilí a s nadějí si přejeme, aby vydrželo 
počasí a podařilo se nám dostat úrodu pod střechu. 
Všichni se těšíme na konec tohoto maratonu a na 
zasloužený čas odpočinku po vykonané práci.

Máme za sebou těžký rok. Domnívali jsme se, že 
nemůže být nic náročnějšího než předešlé dva roky 
s covidem, a přesto rok 2022 ukázal svou nepěknou 
tvář. Válka na Ukrajině a následná energetická krize 
nás v tomto roce zase ubezpečily v tom, že nás může 
ještě ledacos překvapit. My starší ročníky budeme 
muset zavzpomínat a oprášit staré recepty šetření, 
mladí na to budou muset přijít sami, až přijdou účty 
za energie.

Naše doba nás v posledních třech letech  přesvěd-
čila, že nejenom naše píle a pracovitost určují, jak 
budeme žít. V posledních letech do našich životů 
vstupují celosvětové vlivy, které skokově obrací naše 
životy, naše žití. Vnímám to jako jakýsi vztyčený prst 
a upozornění, že nic neroste do nebe a nám lidem 
chybí jistá míra pokory. Denně se přesvědčujeme, 
že některé věci a životní běh můžeme ovlivnit, ale 
také že jsme všichni v rukou politiků, jejich ambicí 
a mocenských choutek.

Tato zima bude velmi tvrdá a nelítostná. Všich-
ni jsme zděšení z předložených záloh na energie                      
a s obavami očekáváme, co nás ještě čeká. Jedno 
staré americké přísloví říká: „Bůh pomáhá tomu, kdo 
se o to přičiní“. Jinými slovy, musíme dál věřit, že 
bude líp a musíme pracovat dál. To platí i o novém 
volebním období pro obec Čejkovice. Volby jsou za 
námi a máme nové zastupitele, kteří povedou obec 
v následujících čtyřech letech. Nové uspořádání 
zastupitelstva svědčí o zájmu nové mladé generace 
o dění v obci. Z tohoto místa se sluší poděkovat za 
uplynulé 4 roky všem minulým zastupitelům za je-
jich podíl na řízení Čejkovic, za jejich názory a odva-
hu rozhodovat o veřejných záležitostech. S klidným 
svědomím mohu za sebe, a věřím, že i za ně, říci, 
že se nemáme za co stydět a můžeme se s hrdostí 
otočit a říci, že to mělo smysl a je za námi vidět kus 
dobře odvedené práce. Můžeme například zmínit to 
co se nám podařilo v minulých měsících tohoto roku. 
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sklepích a vinařstvích. Pak bude čas na společná se-
tkání a besedy, třeba při svatomartinské ochutnávce 
letošních vín nebo u příležitosti končícího roku. 

Přeji Vám příjemné prožití zbytku podzimu, abyste 
načerpali hodně nových sil a užili si pohody dlouhých 
zimních večerů. Do letošního adventního období přeji 
hodně klidu. 

Na ustavujícím zastupitelstvu obce, konaném dne 17. října 2022, byli zvoleni
Ing. Pavel Novotný starosta obce
Anežka Hřibová  místostarostka obce

Mgr. Ing. Jan Demela radní obce
Ing. Pavel Gal  radní obce
Michal Sládek         radní obce

Složení Zastupitelstva obce Čejkovice pro volební období 2022–2026
Počet získaných hlasů Název volební strany

Ing. Pavel Novotný 419 Nezávislí kandidáti Čejkovice I.

Anežka Hřibová 360 Nezávislí kandidáti Čejkovice II.

Mgr. Ing. Jan Demela 353 Pro rozvoj Čejkovic

Lukáš Hlinecký 345 Nezávislí kandidáti Čejkovice I.

MUDr. Věra Demelová 317 Pro rozvoj Čejkovic

Bc. Richard Pavka 282 Pro rozvoj Čejkovic

Mgr. Michaela Škrobáková 278 Pro rozvoj Čejkovic

Ing. Pavel Gal 276 Mladí pro Čejkovice

Ing. Tomáš Martinec 270 Nezávislí kandidáti Čejkovice I.

Roman Stávek 248 Mladí pro Čejkovice

Ing. arch. Valerie Eliášová 238 Mladí pro Čejkovice

Marie Ritterová 221 Nezávislí kandidáti Čejkovice II.

Mgr. Jana Martincová 212 Nezávislí kandidáti Čejkovice II.

Miroslav Moravanský 204 Nezávislí kandidáti Čejkovice I.

Michal Sládek 176 KDU-ČSL

VOLBY DO ZASTUPITELSTVA OBCE

Obec Čejkovice připravuje, tak jako každý rok, 
rozsvěcení vánočního stromku. V letošním roce je 
tato akce naplánovaná na neděli 18. prosince 2022.

Přeji Vám všem, abychom ve zdraví dokončili 
podzimní práce, aby se vám podařilo připravit vše na 
zimu a abychom společně prožili nadcházející období 
v pohodě a klidu.

Složení finančního výboru
Marie Ritterová  předsedkyně finančního  
   výboru 
Jitka Vydařelá  člen výboru
Mgr. Ing. Jan Demela člen výboru
Roman Stávek  člen výboru
Ing. Jiří Hlaváč  člen výboru

Složení kontrolního výboru
Ing. Pavel Gal  předseda kontrolního 
   výboru
Lukáš Hlinecký  člen výboru
Ing. Tomáš Martinec člen výboru
Michal Bezůšek  člen výboru
David Šťavík  člen výboru
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Voleb do Zastupitelstva obce Čejkovice, ve dnech 23.–24. září 2022 se zúčastnilo 985 voličů, volební účast 
byla 49,32%.

Počet získaných hlasů celkem pro jednotlivé kandidátní listiny a počty mandátů
Pro rozvoj Čejkovic 3 340 hlasů 4 mandáty
Nezávislí kandidáti I. 3 339 hlasů 4 mandáty
Mladí pro Čejkovice 2 817 hlasů 3 mandáty
Nezávislí kandidáti II. 2 292 hlasů 3 mandáty
KDU-ČSL  1 380 hlasů 1 mandát

Prvního kola voleb do Senátu Parlamentu ČR, konaného 23.–24. září 2022 se v naší obci zúčastnilo 45,01% 
voličů, kteří odevzdali 839 platných hlasů.
Ve II. kole byla volební účast jen 21,8%, odevzdáno bylo 433 platných hlasů. 
V obou kolech, v naší obci, zvítězila kandidátka KDU-ČSL Ing. Eva Rajchmanová.

VOLBY 2022

UPOZORNĚNÍ

Obecní úřad Čejkovice upozorňuje spolky, sdružení, kluby a pořadatele akcí v roce 2023, aby podali do 
konce října 2022 své žádosti o dotace z rozpočtu obce na rok 2023. Důrazně upozorňujeme žadatele 
o vyplnění konkrétního účelu, na který budou požadovat finanční prostředky z rozpočtu obce.

Pozdějším žádostem nebude vyhověno. Zároveň je žádá o předložení vyúčtování spolu s doklady za 
rok 2022 dle smluv do 30. 11. 2022.

Formuláře jsou ke stažení na webových stránkách obce na adrese:
www.cejkovice.cz/obecni-urad/formulare/

Je mi velkou ctí být popáté zvolen do funkce starosty 
obce Čejkovice. Děkuji všem občanům za jejich hlasy, 
za jejich podporu a jsem připraven pokračovat v práci 
pro Čejkovice a občany Čejkovic. 

Letošní volby vynesly do Zastupitelstva také nové 
tváře, které spolu se všemi berou na svá bedra odpo-
vědnost za řízení obce. Změnilo se i složení Rady obce, 
kde došlo k obměně tří radních. Chci bývalým radním, 
kteří zůstávají zastupiteli, poděkovat za jejich práci. 
Vždyť s některými jsem setrval v Radě obce po dobu 
16 let, s některými dokonce 20 let. Byla to úspěšná 

AUTOR: Ing. Pavel Novotný, starosta obce

PODĚKOVÁNÍ VOLIČŮM

a poučná léta. Za tuto dobu jsme „rozlouskli“ řadu 
těžkých rozhodnutí a s odstupem času se dá říci, že 
jsme rozhodovali správně. Jejich zralost a zkušenost 
byla v mnoha případech neocenitelná. Moc jim děkuji. 
Noví radní mají v tomto ohledu nasazenou laťku velmi 
vysoko. Věřím, že jsou si této skutečnosti vědomi a že 
jejich snahou bude společně,  reálně a pragmaticky 
řešit nastolené otázky a problémy. Věřím, že společně 
uděláme vše proto, aby se v Čejkovicích dobře žilo.

 Jsem za to vše rád a cítím to jako závazek pokra-
čovat v rozpracovaných projektech a společně se 
zastupiteli posouvat Čejkovice stále dál. 
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Původní stav

Vizualizace nového stavu

Jedná se o drobnou sakrální stavbu označovanou 
jako výklenková kaple, na Moravě běžně nazý-
vanou poklona. Název je odvozen od výklenku, 
ve kterém byla zpravidla umístěná socha, podle 
které, byla kaple zasvěcena. 

Cílem záměru byla kultivace veřejného prostoru 
jednak z estetického hlediska, ale rovněž s  důrazem 
na funkčnost. Součástí rekonstrukce poklony Panny 
Marie (známé jako Boží muka), na ulici Krátiny, byly 
i úpravy bezprostředního okolí. Důvodem pro tyto 

AUTOR: Jan Dvořák

POKLONA PANNY MARIE

práce byl již nevyhovující stav jednotlivých prvků. 
Stávající schodiště bylo v havarijním stavu a bylo u něj 
nutné znovu zajistit elementární provozuschopnost. 
Shodou okolností byla správcem nedalekého plyno-
vého regulačního zařízení plánována rekonstrukce. 
Tato sice neumožnila jeho přesun, dovolila ovšem 
zmenšení tohoto výrazného prvku spolu s možností 
opláštění rozvodny v duchu nově vznikající stavby. 
Přestože prostory v souběhu dvou ulic (U Boží muky 
a Peckova) byly velice stísněné, dovolily vzniknout 
přístřešku, který se nabízí využít při čekání na autobus 
nedaleké zastávky, kde tato možnost krytého stání 
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AUTOR: P. Miloslav Čamek, farář

O NADĚJI

Když se zamýšlíme na lidským životem, tak si uvědo-
míme nejrůznější situace, které musel člověk prožít. 
Je to konkrétní lidský příběh každého z nás. Jsou 
v něm přítomny radosti, bolesti, hledání, hříchy, nové 
začátky i odevzdání. Je zajímavé, že všechno, co jsme 
prožili, tam má své nezastupitelné místo. Nic tam 
nepřebývá, ani tam nic nechybí. Jsou to dějiny naší 
duše a života, které pokud žiijeme stále vytváříme.  
Z minulosti se máme poučit – čeho se vyvarovat a na 
co si dát pozor. Do budoucnosti se díváme s nadějí. 
Ale co můžeme dobře prožít a ovlivnit je přítomnost. 
Žít přítomný okamžik – naplnit ho láskou a dobrem. 
Jistě jsou na světě lidé, kteří nemají dostatečný pří-
stup ke vzdělání ani k moderním technologiím ani 
ke zdravotní péči a často nemají ani základní věci 
pro život. Konkrétní láska a naděje je silou jejich 
života. Vypráví sv. Matka Tereza, když přijela do 
jedné vesnice potravinová pomoc a lidé přišli pro 
rýži, stál ve frontě malý chlapec, který přišel pro 
svůj příděl rýže. Stále se usmíval, když se na něho 
dostala řada, vzal do plechového hrnku svůj příděl 
a běžel  do vesnice ke své mamince. Druhý den ho 
Matka Tereza potkala a ptala se: „Najedl ses alespoň 
trochu?“ „Matko“, odpověděl chlapec „včera jedl můj 
mladší bratr, až dneska jím já. Vždyť on to potřebuje 
více než já, protože je malý.“ Matka Tereza byla 
překvapena konkrétní láskou a nadějí, kterou tento 
malý chlapec žil. Prožíváme období, kdy se ukazuje, 
jak velmi je důležitá naděje. Dotírá na nás množství 
zneklidňujících zpráv i předpovědí. Ale velmi málo 
slyšíme, vidíme i čteme pozitivních zpráv, které nás 
pozvedají a povzbuzují k naději. Určitě se žije a děje 
mnoho dobrého, pozitivního, co člověka v jeho životě 

posiluje a pozvedá. Věřím, že nechceme propadat bez-
naději a škarohlídství jako většina lidí kolem nás. Chci 
připomenout, že to všechno můžeme vzít i jako výzvu 
k tomu, abychom vzali vážněji Ježíšovo slovo: „A tak 
každý, kdo slyší tato má slova a plní je, bude podoben 
rozvážnému muži, který postavil svůj dům na skále. 
Tu spadl příval, přihnaly se vody, zvedla se vichřice 
a vrhly se na ten dům; ale nespadl, neboť měl základy 
na skále.“ ( Mt 7,24-25) Čerpejme v nelehkých časech 
svoji sílu a naději z Kristových příslibů. Stavějme ještě 
pevněji než dosud dům svého života na pevné skále 
jeho slova. Také ale nezapomínejme na lidskou rovinu 
našeho života. Buďme vnímaví a ochotní pomoci těm, 
kteří se ocitají v nouzi. A také o své naději vydávejme 
svědectví přede všemi, kteří to potřebují. Zajeďme na 
hlubinu našeho srdce a tam se ponořme do naděje, 
kterou je přítomný Pán.  

POUŤ NA HORU BUTKOV

z prostorových důvodů není možná.  Další výzvou bylo 
poradit si s poměrně velkým výškovým rozdílem při 
souběhu výše zmíněných ulic. Tento problém je řešen 
pomocí několika samostatných teras. Ty jsou doplněny 
o nízkou solitérní zeleň, která zde vhodně doplňuje 
veřejný prostor. Horní terasa, na které je umístěna Po-
klona Panny Marie, je opatřena trávníkem a doplněna 
o vzrostlou zeleň ve formě dvou bříz. Prostý travní 
koberec je odkazem na minulost, kdy se tyto stavby 
velmi často umísťovaly právě na okraje luk a často 

byly doplněny o strom, který se v průběhu času stal 
nedílnou součástí této kompozice. 

Materiálové řešení kladlo důraz na trvanlivost 
s minimální nutností průběžné údržby. Proto jsou 
zde použity pohledové betony bez povrchových úprav 
v kombinaci se silnostěnným plechem. Schodiště je 
provedeno z prefabrikované betonové dlažby. Nosná 
konstrukce přístřešku je ocelová. Opláštění z vnitřní 
strany je z modřínových desek. Vnější strana je pro-
vedena z velmi odolných fasádních desek. 
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Hora Butkov je nejmladší poutní místo na Slovensku. Je 
od nás vzdálené asi 2 hodiny cesty autem. Vzniklo před 
deseti roky. Nachází se na skále ve výšce 765 m n.m. 
u města Ladce. Je součástí hory, kde se těží vápenec 
na výrobu cementu. Pod horou se nachází cementárna, 
která zpracovává vytěžený vápenec. Vše je vybudované 
z kamene z této hory. Toto místo nazývané „Skalnaté 
sanktuárium Božího milosrdenství“ je význačné tím, že 
jsou zde ostatky mnoha svatých – sv. Tří Králů, sv. Já-
chyma a sv. Anny, sv. Marie Magdalény, sv. Jana Křtite-
le, sv. Jana Boska, sv. Dominika Savia a mnoha dalších. 
V sobotu 1. října jsme toto neobyčejné místo navštívili. 
Prožili jsme křížovou cestu, slavili jsme mši svatou 
a obdivovali jsme jeho zvláštní krásu a milost daného 
místa. Všichni, co jsme tam byli, řekli: tam se musíme 
ještě vrátit a prožít setkání s Pánem v jeho milosr-
denství a lásce. Jste všichni pozváni k jeho návštěvě. 

OPRAVA STŘECHY KOSTELA
Od poloviny měsíce září provádí firma „STAK-D Doma-
nín“ opravu střechy kostela sv. Kunhuty. Celá oprava je 
rozdělena do dvou roků 2022 a 2023. Je vyměňováno 
oplechování říms, nové podbití prkny, některé trámky 
pod prkna, dávají se nové latě pod krytinu a pokládá se 
nová krytina. Do konce roku bude hlavní část střechy 
po úžlabí nově udělána. Záleží na počasí, jak se bude 
dále pokračovat. Cena letošní etapy je cca 2 miliony 

korun. Velké poděkování patří všem, kdo na tuto 
akci přispěli – obec Čejkovice (1. mil. Kč), obec Starý 
Poddvorov(100 tis. Kč), Jihomoravskému kraji za do-
taci (150 tis. Kč) a všem firmám, vinařům, farníkům 
a nejmenovaným dárcům za finanční dary na tuto 
velkou akci. Podařilo se nastřádat 3 mil. korun. Ještě 
nám chybí 1 milion korun, aby mohla být tato akce 
dokončena. Všem z celého srdce děkuji upřímným Pán 
Bůh zaplať, za modlitbu, finanční a duchovní pomoc, 
a prosím o další pomoc a podporu

AUTOR: Petra Ševčíková, katechetka   MOTTO: Neboj se, jen věř!

DIECÉZNI SETKÁNÍ

Ve čtvrtek 6. 10. jsme vyrazili na setkání dětí, které 
letos poprvé přistoupily k prvnímu sv. přijímání. 
Akce se konala v Brně na Petrově, kde byl připraven 
po mši svaté bohatý program. Např. setkání s otcem 
biskupem Pavlem Konzbulem, tématické hry, které 
připravili zástupci svatých (Sv. Václav a Sv. Ludmila 
– pečení hostií, Ct. Martin Středa – výhled z věže, 
Sv. Marie Magdaléna – předání víry) a spousty dalších.

Den uběhl velmi rychle a zbylo už jen zakoupit suve-
nýry a vyrazit s panem řidičem Veverkou směr Čejkovice.

Od rána nám vyšlo krásné počasí a děti určitě 
pocítily, že na víru nejsou samy. Na tomto setkání se 
sešlo téměř 600 dětí!

Děkujeme panu faráři za jeho doprovod a organiza-
ci. Dětem za odhodlání vydat se vstříc dobrodružství 
a zkusit něco nového.
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AUTOR: Petra Trlicová, 3. třída ZŠ

PŘESPÁVAČKA NA FAŘE

PŘIJMĚTE POZVÁNÍ
SO 12.11. v 9.30 hod. Duchovní obnova s P. Vojtěchem Kodetem ve Velkých Bílovicích

 NE 13.11. v 10.30 hod. Oslava 130. výročí znovuposvěcení kostela sv. Kunhuty po generální 
opravě LP 1892 – mše svatá s emeritním biskupem Vojtěchem Cikrlem

 NE 4. 12. v 10.30 hod. Adventní mše – CM Kontra

 PO 5. 12. v 17.00 hod. Mikulášská nadílka 

 SO 10.12. v 17.00 hod. Adventní benefiční koncert na opravu střechy kostela – Hodonínský 
symfonický orchestr a smíšený pěvecký sbor

 NE 26. 12. v 15.00 hod. Koledování u jesliček – CM Kontra a děti z MŠ Čejkovice

V pondělí a úterý, 15. 8. a 16. 8. 2022, jsme 
se vždy  sešli v 18 hodin. na faře a bylo nás 
fáááááááákt hodně. Skoro všichni se známe ze 
školy a moc jsme se těšili. Abychom se líp po-
znali, hráli jsme společenské hry, dokonce jsme 
u toho malovali.  

Společně jsme šli na mši svatou a slavili Nanebevzetí 
Pany Marie, taky jsme malovali obrázky pro Pannu Marii.

Po mši jsme vyrazili na průlezky – Stop zem, na 
schovku, na babu – kde to bylo suprovní. Večer jsme 
si připravili spacáky na spaní, na večeři jsme měli 
buchty domací. 

Před spaním nám teta povídala pohádku od své ma-
minky – o sluníčku, které dávalo hračky, a to nám dětem.

Někteří usnuli hned a někteří jsme si ještě povídali, 
zpívali. Ráno snídaně opět výborná. Rozloučili jsme 
se a těšili na večer, že se zase uvidíme.

Druhý večer jsme si zahráli šípkovanou, tak to byla 
úplně supr hra. Na zemi byly šipky pro směr, kam 
máme jít. Po vesnici na různých místech byly lístečky 
(růžový – byl vždy splnit nějaký úkol, zelený – máme 
správný směr). Nakonec byl na farní zahradě schovaný 
poklad! Pro všechny byla připravena sladká odměna!

Dali jsme si večeři, umyli zuby, opět pohádka před 
spaním tentokrát na projektoru, ráno snídaně.

Všem se nám to moc líbilo a moc děkujeme do-
spělákům, kteří byli s námi a připravili pro nás tohle 
užasné dobrodružství. A taky panu faráři, že nám to 
dovolil. Paní učitelce Stavkové a Marušce Martincové 
moc děkujeme, budeme se těšit na příště!
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První zleva Ondra Jeřábek (prim), Jakub Prčík (obligát), Filip Červenka (cimbál), Zuzana Pecůchová (housle – 
třetí hlas), Ondřej Chytil (klarinet – první hlas), Natálie Janošková (cimbál), Elen Opluštilová (cimbál), Nikola 

Polášková (obligát), Martin Sláma (basa – ze Šardic), Lucie Moravanská (obligát), Eva Třasoňová (housle – 
druhý hlas), Jakub Moravanský (klarinet – druhý hlas).

Farní den 2022

Naši cimbálovou muziku již určitě znáte. Bezpochyby 
patří ke kulturnímu zpestření naší obce, hraje na 
různých oslavách, výročích, tradičních hodech apod. 
Cimbálová muzika se rozhodla pro název Kontra a od 
jara 2019 funguje pod vedením Pavla Varmuži, který 
má s vedením mladých cimbálek bohaté zkušenosti. 
Cimbálka se skládá z nadaných muzikantů převáž-
ně z Čejkovic, kteří se často setkávají s úspěchy na 

AUTOR: Mgr. Markéta Prčíková

O DOBRÉ MUZIKANTY NENÍ NOUZE

hudebních soutěžích – ať už ve hře na nástroj nebo 
pěveckých. 

Díky vstřícnosti p. učitele Pavla Varmuži ke stu-
dentům, kteří jsou přes týden na internátě, mohou 
zkoušky muziky probíhat pravidelně v sobotu dopo-
ledne. S triádou koupelna-snídaně-outfit není úplně 
jednoduché dát se do sobotního ranního časového 
limitu, každopádně o půl deváté už musí být všichni 
na place v hudební učebně místní ZŠ.

Po tříletém působení ušla cimbálová muzika velký 
kus cesty, došlo ke značnému rozšíření repertoáru 
o slovácké písničky, ustálení názvu muziky, pořízení 
vyšívaných košil a triček a hlavně získávání mnoha 
zkušeností nejen z účastí na různých kulturních 
pořadech. Letos si CM mohla zahrát také na několika 
oslavách životních jubileí. Pro všechny účastníky je 
zkouška i vystupování hodnotně strávený čas mezi 
vrstevníky.

A co plánujeme? Momentálně se připravujeme na 
vystoupení v Horních Bojanovicích, trénujeme písně 
na Adventní mši a koledy na náš vánoční program. 
Tak si nás přijďte poslechnout, budeme moc rádi!
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Nová počítačová učebna

Nová učebna pracovních činností

Zatímco si žáci užívali prodloužených prázd-
nin, učebny a chodby školy se proměnily 
ve velké staveniště. Probíhala plánovaná 
2. etapa rekonstrukce elektroinstalace 
budovy. Byla vybudována i bezbariérová 
toaleta.

Naše škola se zapojila do projektu „Moderni-
zace odborných učeben ZŠ TGM Čejkovice“, 
který zlepší podmínky pro moderní výuku. 
Cílem projektu bylo vybudovat tři odborné 
učebny: učebny informatiky, jazykové labo-
ratoře a učebny pracovních činností - cvičné 
kuchyňky. Celý projekt zafinancovala obec 
Čejkovice. Ráda bych poděkovala p. starostovi 
Ing. P. Novotnému a místostarostce p. A. Hřibo-
vé za velkou oporu a pomoc při uskutečňování 
našich vizí a umožnění vzdělávání našich dětí 
pomocí nejnovějších technologií. Věříme, že 
výuka v nových učebnách napomůže zvýšit 
kvalitu vzdělávání technických a humanitních 
předmětů, podpoří zájem a připravenost žáků 
na další studium.

Ve škole 28. srpna 2022 to ještě vůbec ne-
vypadalo, že by mohl být zahájen nový školní 
rok. Všichni pracovníci školy během dvou dnů 
nanosili školní nábytek a pomůcky do tříd 
a kabinetů, uklidili prostory školy. Třídní učitelé 
a asistenti pedagogů přichystali třídy tak, aby se 
mohli společně s dětmi po prázdninách přivítat.

Za to všem patří obrovský dík.

1. září 2022 jsme ve škole přivítali 252 dětí. 
V letošní školním roce jsme otevřeli dvě pří-
pravné třídy pro předškoláky, tři oddělení 
školní družiny. Na prvním stupni probíhá 
výuka v pěti třídách v samostatných ročnících 
a na druhém stupni v šesti (dva ročníky jsou 
paralelní). 

Ve škole pracuje 28 pedagogických a 12 ne-
pedagogických pracovníků.

Pevně věřím, že v letošním školní roce vše 
s úsměvem zvládneme a bude se nám dařit 
v naší krásné škole.

AUTOR: Mgr. Jana Martincová

CO NOVÉHO VE ŠKOLE…
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Projekt Hurá do zahrady byl vytvořen žáky Ekotýmu v rámci Ekoškoly pod záštitou Lipky (školského EVVO 
zařízení Brno) a podpořen z IKAPu (Projekt Implementace krajského akčního plánu rozvoje vzdělávání v Ji-
homoravském kraji) na konci školního roku 2021–22 (duben–květen).

Jedná se o naučný projekt s edukativními prvky do školní zahrady. Výsledným produktem se 
stane:
• mininaučná dřevinná stezka – k vybraným stromům se umístí grafické plastové karty s popisem
• itinerář (průvodce zahradou) – prostřednictvím mapky v knize budou rozlišena jednotlivá stanoviště 

s krátkým textem 
• kvízová tabule – naučná tabule s otázkami a odpověďmi pro veřejnost týkající se školní zahrady

Všechny uvedené prvky bychom chtěli představit na Zahradní slavnosti (4. 11.) jednak rodičům, ale i také 
učitelům a spolužákům.

AUTOR: Mgr. Stanislav Kalužík

AUTOR: IX.A

PROJEKT HURÁ DO ZAHRADY 

JSME „EXTRA TŘÍDA“

Naše třída byla vybrána do projektu Extra třída. Co to 
znamená? Máme k dispozici určitou sumu peněz, se 
kterou hospodaříme a snažíme se o zlepšení prostředí 
ve škole. V první řadě jsme museli přijít s nějakým 
nápadem, který by byl ku prospěchu nás všech. 
Po dlouhém uvažování, diskuzi a hlasování jsme 
se rozhodli, že si zrenovujeme lavičky ve školním 
vestibulu. Čekáme na nich na odpolední vyučování, 
stejně tak je využívají návštěvy a jsou součástí naší 
školní galerie. Chtěli jsme také natřít lavičky v šatně, 
protože se nám nelíbí barva. A vůbec, nový nátěr 
už je na nich také potřeba. Od těchto jsme nakonec 
museli upustit – s rekonstrukcí, která právě probíhá 
na škole, to na nás bylo moc velké sousto. Vybrali 
jsme nové odstíny barev, lavičky jsme s pomocí pana 
školníka rozmontovali a připravili na nátěr, nakoupili 
jsme všechno potřebné. Téměř každý den po obědě 
jsme se zavírali do školní dílny a natírali a lakovali. 
Výsledek naší práce si můžete prohlédnout na foto-
grafiích a návštěvníci školy již mohli hotové lavičky 
vidět a odzkoušet v reálu.
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AUTOR: Mgr. Jaroslav Chlebík

BRANNÝ DEN

Následně se žáci prvního stupně rozprchli po okolí 
školy, kde na ně čekalo dvanáct stanovišť a na nich 
plnění různých úkolů. Druhý stupeň se, po malých 
skupinkách, vydal na asi 5 km dlouhý pochod mezi 
vinohrady, během kterého se účastníci zastavili 
na deseti stanovištích. Nutno zmínit, že všechny 
úkoly, které žáci na stanovištích plnili, si pro ně 
připravili šikovní deváťáci. Také oni zaslouží velké 
poděkování za pomoc s organizací. I když slunce 
svítilo, ráno bylo chladné, a tak všem moc chutnal 
čaj od ochotných kuchařek školní kuchyně, také 
mockrát děkujeme.

Díky hezkému počasí se ve čtvrtek 22. 9. v naší 
škole uskutečnil Branný den, který měl prověřit 
jak fyzickou zdatnost našich žáků, tak i jejich 
vědomosti v oblasti zdravovědy. 

Ráno jsme zahájili ukázkou hasičského zásahu, kte-
rou si pro nás připravili čejkovičtí dobrovolní hasiči. 
Poté následoval příjezd policistů, kteří nám umožnili 
nahlédnout do jejich vybavení a ochotně odpověděli 
na naše zvídavé otázky. Oběma bezpečnostním slož-
kám za to patří obrovské díky.
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AUTOR: Ing. Vít Hřiba

FRANTIŠEK A PETR GERTNEROVI 
V ODBOJI 1939–45

první ženou Annou, rozenou Paradiser, jejíž matka 
byla Anežka, rozená Bernard Gisley, kde se jim na 
panském dvoře narodilo několik dětí. Pro velký počet 
těchto dětí se zaměřím jen na dva sourozence, a to 
Josefa (20. 4. 1868) a Františka (19. 9. 1867), později 
v Čejkovicích založili dvě mužské linie Gätnerů, které 
zapadají do našeho příběhu.

Gärtner Josef (1868) se přiženil v Čejkovicích do 
domu č. 93, do rodiny Jakuba Šardického, kdy si 
bere jeho dceru Marii (1871), která mu později umí-
rá, načež se žení se sestrou Marie, o tři roky mladší 
Kateřinou (1874), na což lze jen konstatovat, že tímto 
sňatkem vše skončilo opět v rodině.

Za svůj život zplodil Josef celkem 14 dětí. Dle sčí-
tacího operátu z roku 1910 se dovídáme, že na domě 
č. 93 u Šardických, tehdy žili děd Jakub Šardický se 
svou ženou Marií i jejich tchyní, vdovou Františkou 
a 9 dětí Josefových v pořadí : Josef (1891), Petr 
(21. 4. 1893), Anastázie (1899), Majdalena (1900), 
Anna (1903), Marie (1905), Anežka (1907), Filoména 
(1909) a Kateřina (19010)

Nicméně do bohatého života Josefa Gärtnera vstu-
puje jako vždy a všude nenáviděná válka, v níž Josef 
umírá na střelné poranění ve vídeňské nemocnici ve 
svých 48 letech dne 2. 7. 1916

Druhá zmíněná linie Gätnerů, kterou založil František 
Gärtner (1867), se usadila v Čejkovicích na 22 metrech 
široké kolonii č. 5 pod zámeckým parkánem, pod 
kterým se nachází už v minulém Zpravodaji zmíněný 
templářský sklep ze 13. století.

Tuto usedlost v roce 1869 vlastnil židovský obchod-
ník Sachs Markus (1798) se svojí ženou Gali (1805), 
oba původem z Dambořic. Po nich v roce 1880 zde 
žila vdova Batíková Anna (1824) s dětmi Františkem 
a Annou. Od roku 1890 je dům č. 5 v držení ovčáckého 
mistra Joannese (Jana) Gärtnera (3. 9. 1821), naro-
zeného v Krumvíři s dětmi Janem (1857), Ignácem 
(1859), Kateřinou (1865), Františkem (19. 9. 1867) 
a Julií (1869). Všechny děti se narodily v Prušánkách, 
mimo Jana a Julie, kteří se už narodili v Čejkovicích.

Pokračovatelem rodu na č. 5 byl syn František 
(1867), narozený v Prušánkách, se svou ženou Majda-

Než se dostaneme k historii odbojové činnosti 
v Protektorátu Čechy a Morava Františka (1902) 
a Petra (1893) Gertnerových, čejkovických rodá-
ků, nutno sdělit něco málo o rodu Gertner, jež 
není „echt“ čejkovský. 

O zajímavém původu německého jména Gärtner, 
později jen Gertner, jsem se dozvěděl někdy v roce 
2021 od Jana Bárty (1946), který se přiženil na č. 5 do 
rodiny Gertnerovy a jako mladomanžel se svou ženou 
Anežkou (1948) byli účastni nějaké rodinné sešlosti. 
Byli zde přítomni dva pamětníci, a to Petr Stávek 
(1911) z domu č. 578 a František Gertner (1902), 
ženatý v Novém Poddvorově, původem z Čejkovic 
z domu č. 5.

Od těchto spřízněných pamětníků se dověděli, že 
rod Gertnerů přišel na Moravské Slovácko na pozvání 
císařské rodiny odněkud ze Švýcarska. Totiž v závěru 
18. století, kdy se na všech tehdejších císařských dvo-
rech začal rozvíjet intenzivní chov merinových ovcí, 
byli hledáni po Evropě zkušení ovčáčtí specialisté. 
Šlo o odborníky na tento druh živočišné výroby pro 
produkci tolik tehdy žádané merinové vlny, nezbytné 
pro textilní manufaktury, zejména v městě Brně.

Této rodinné vzpomínce o původu rodu lze s jis-
totou věřit, už jen dle doložených německých jmen 
rodu Gärtner nalezených v matričních záznamech, 
jak jednotliví ovčáčtí mistři tohoto jména putovali po 
císařských dvorech, kde byli velice žádaní a štědře 
odměňováni.

Podařil se mj. najít matriční záznam svatby ze dne 
26. 1. 1839, kdy se žení 47 letý vdovec Filip Gärtner 
(1782), ovčácký mistr v Rovinském dvoře u Krumvíře. 
Šlo o syna zemřelého Mathiase Gärtnera, ovčáckého 
mistra v Pasohlávkách z dolnokaunického panství, 
a jeho manželky Mariany rozené Huber. O nevěstě 
se dovídáme, že šlo o 46 letou Magdalenu, vdovu po 
Jiřím Nezvalovi baštýři v Čejkovicích, dceři po ze-
mřelém Tomáši Výpustovi, podsedníkovi z Hodonína, 
a matky Anny, rozené Eder.

Totiž tento Filip (1782), než pracovně zakotvil 
v Rovinském dvoře, působil v Prušánkách se svou 
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Petr Gärtner (v bílém klobouku) drží levou rukou 
jinocha  Oldřicha Gertnera (1930) – syna Františka 
Gertnera (1902). Vlevo stojící je kamarád Oldřicha.

lenou (1879), rodačkou ze Starého Poddvorova, za 
svobodna Veselskou.

Jejich prvorozeným synem byl František Gertner 
(4. 7. 1902), který se oženil do Nového Poddvorova. 
Jeho ženou byla Veronika, dcera exstarosty Ludvíka 
Konečného, druhorozená dcera byla Josefa, provdaná 
za čejkovického hajného Drábka. Další dcera byla 
Anna, která se provdala do sousedního domu za zá-
mečníka Martince. Druhý syn v rodině byl Antonín 
(1912), který se oženil se slečnou Herzánovou a žili 
ve Vel. Bílovicích. Poslední dcerou byla Julie (1919), 
jež se provdala do Velkých Pavlovic za potomka 
francouzských kolonistů pana Šallého.

Konečně se dostáváme ke slíbenému vylíčení 
odbojové činnosti bratranců Františka a Petra, kteří 
svou protinacistickou odbojovou aktivitu přenesli 
z Čejkovic do Nového Poddvorova. Jedním z důvodů 
tohoto rozhodnutí byla podstatně menší velikost této 
obce. O ní bylo v okolí známo , že si zde obyvatelé 
dovolovali tolik, na co v ostatních vesnicích nepřichá-
zelo vůbec ani pomyslet.

Šlo např. o černé zabíjačky vepřů, pálení slivovice, 
ukrývání ČSR občana židovského vyznání pana Otto 
Fischla od roku 1943 a jiné. Dalším faktorem byla 
obava z prozrazení této protiříšské činnosti, neboť 
se proslýchalo, že v Čejkovicích je nějaký konfident 
gestapa, což se skutečně prokázalo až po osvobození 
v roce 1945.

Hlavním čejkovickým odbojovým aktérem byl Petr 
Gärtner, narozený 21. 4. 1893, syn Josefa Gärtnera 
zemřelého v důsledku válečných zranění v I. světové 
válce.

Petr Gärtner nebyl účasten jako voják ve váleč-
ném celosvětovém nesmyslném konfliktu, neboť 
měl vyřízenu nezpůsobilost jako „neschopný C.K. 
domobranec“, proto v jejím průběhu dělal místního 
listonoše. V roce 1917 se žení ve svých 23 letech 
s dcerou vrchního dozorce C.K. statku v Čejkovicích 
Josefa Vladyky, se slečnou Marií.

O Petrovi bylo v Čejkovicích a okolí známo, že měl 
mnoho aktivit, kdy byl od roku 1926 náčelníkem 
místních hasičů, aktivním členem červeného kříže 
– ranhojič, obchodník, výkupčí ovoce, zahradník, 
pojišťovací agent, kruponář, divadelník a houslista. 
Za Protektorátu od roku 1939 byl na Hodonínsku vý-
znamným odbojářem v pozici okresního velitele, kdy 
za necelý rok po mnichovské zrádné dohodě vůči ČSR 
se zapojil do odbojové skupiny generála V. B. Luže.

Z odbojových aktivit skupiny, která se scházela 
pravidelně v Novém Poddvorově v domě č. 42, vč. 
místního řídícího učitele Aloise Hřiby a dalších 
odbojářů, nutno vzpomenout častý poslech radia se 

zakázanými relacemi z Londýna. Zde byly sdělovány 
skrytě instrukce pro odbojovou činnost. Došlo i na 
napojení na výsadkovou skupinu CLAY-EVA vyslanou 
z Velké Británie pod vedením kpt. A. Bartoše, kdy se 
očekávaly shozy zbraní a hlavně trhavin pro sabotážní 
akce. Proto byly připraveny signální hranice v trati 
Úlehle, nedaleko těžní vrtné věže, a i v lese Lapošorf 
u Starého Poddvorova. 

Bratranec Petra Gärtnera, František Gertner (1902) 
žijící v Novém Poddvorově na č. 42, kde postavil 
první vilku s „podkrovkou“. Bydlel v ní u něj, od 
druhé poloviny roku 1942, jednooký specialista na 
těžby ropy Richard Škrobánek se svou ženou, su-
detskou Němkou Stefanií, původem od Opavy. Když 
byla zahájena v roce 1943 zemní vrtba na těžní věži 
u Babuščina kříže (směr Nový Poddvorov – Mor. 
Žižkov), tak odborník R. Škrobánek se po dohodě 
s místními ochotně zapojil do příprav na sabotážní 
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Otec František Gertner (1902) s malým Frantíkem 
(1940), dvojčata, nar. v r. 1930 – Jaromír a Oldřich.  
První zleva je jejich kamarád. Kdo z jinochů neměl 

módní kalhoty pumpky, tak nebyl tzv. IN.  
Na Slovácku je šil tehdejší specialista na pumpky mistr 

krejčí Filip Škapa v Prušánkách.

destrukci vrtné věže, a to ihned po navrtání ložiska 
ropy. Měl totiž bohaté zkušenosti z Arabských zemí, 
jak to provést, aby to vyznělo jako technická nehoda.

kniha: „Brněnské gestapo 1939–45“), a jako první 
po zastřelení (českými četníky) čelního představitele 
odbojové protifašistické skupiny v Protektorátu v roce 
1944 generála V.B. Luži zatklo Petra Gärtnera. Toto 
zatčení proběhlo v Čejkovicích za několik týdnů po 
předchozí dramatické události v návaznosti na smrt 
generála V. B. Luži. Následně byl zatčen v Novém 
Poddvorově i František Gertner, kdy po asi týdenní 
vyšetřovací vazbě na pobočce gestapa v Hodoníně 
byl naštěstí díky Petrovi propuštěn, neboť tento i přes 
mučení nic o jejich odbojové skupině neprozradil.

Dovolte ještě ve vzpomínkách syna Františka Gert-
nera Oldřicha (1930) zůstat v Novém Poddvorově  
a vzpomenout s malou, téměř tragikomickou, přího-
dou spojenou s „taky“ odbojovým úspěšným činem.

Asi tři dny před osvobozením se dvojčata Jaromír 
a Oldřich dověděli od pana Škrobánka, že těžní věž je 
opuštěná a nikdo ji nehlídá . Do školy se nechodilo, 
chlapci měli dlouhou chvíli, tak se ráno při východu 
slunce rozhodli podívat na místo vrtby, jež byla 
v minulosti přísně střežena a přístup tam měli jen 
specialisté a totálně nasazení zaměstnanci z Nového 
a Starého Poddvorova.

Asi v polovině cesty od domova k vrtačce na ně 
od prušanské panské šopy něco zablesklo jakoby od 
zrcátka. Když přišli k šopě, která byla napěchovaná 
slámou, tak zjistili, že ten záblesk byl od zpětného 
zrcátka opřeného jednostopého vojenského motocy-
klu BMW. Další pochůzkou zjistili, že ve slámě jsou 
doslova zavrtaní dva Němci zakrytí kožichem a podél 
těl měli krátké samopaly asi MP – 40. Z odpojených 
kožených brašen z motocyklu na ně koukaly ruční 
granáty s dřevěnou rukojetí. Při opakovaných pochůz-
kách vždy na německé vojáky hlasitě zakašlali, nikdo 
z nich se neprobudil. Rozhodli se, že motorku, která 
se jim líbila i přestože byla celá zablácená,odtlačí 
domů do jejich stodoly.

Nikdo z poddvorovských cestou neviděl, jak ji 
úspěšně dopravili domů, kde ji ve stodole co nejhlou-
běji zahrabali do plev a navíc na ni nanosili kopec 
slámy. Po osvobození, jak měla u školy ruská armáda 
cisternu s benzinem, tak s obsluhou vyobchodovali 
kanystr benzinu pro budoucí jízdy. Jak z obce zmizel 
poslední voják, tak se začali za stodolami na milé 
BMW učit jezdit. Jednou při jízdách jim nějaká teta 
řekla, že motorka jim sice jezdí moc hezky, ale to si ji 
nemohou od toho bláta aspoň trochu umýt? Když to 
udělali, tak s hrůzou zjistili, že je označena velkými 
písmeny SS. To když se dověděla jejich maminka 
Veronika, tak ji museli málem křísit.

Když obec později vyhlásila povinnost pro občany 
přinést k radnici nalezené zbraně a veškerou vojen-

Okrskový velitel František Gertner měl tři syny, 
dvojčata Jaromíra a Oldřicha (1930), a o deset let 
mladšího Františka (1940). Samozřejmě těm starším 
nic v domě neuniklo, ani to z jakého důvodu se u nich 
pánové schází. Nejvíc obav měla jejich maminka 
Veronika s dědou Ludvíkem Konečným, jejím otcem, 
aby se něco nedostalo ke sluchu německého gestapa. 
Ale stalo se!

Brněnské gestapo bylo ve své protiodbojové čin-
nosti velice efektivní a navýsost profesionální (viz. 
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Petr Gärtner (1893) sedící uprostřed s vyznamenáními na hrudi a za ním mladá požárnice, 
jeho vnučka Miroslava (1947)

skou výbavu, odbojář František Gertner posbíral vše, 
co jeho synové po frontě nanosili domů. Z recese si 
dal na hlavu německou přilbu, pušku Mauser s roz-
štípnutou pažbou, kterou našel v trati Podkovných 
nejmladší syn František, si přehodil přes rameno 
a sedl na BMW, kde už nebyla ani kapka benzinu, tak 
bez motoru sjel z kopce k radnici na předání.

Za svou odbojovou činnost obdržel dne 28. 10. 
1945 František Gertner čestné uznání, podepsané 
Petrem Gärtnerem, okresním velitelem domácího 
hasičského odboje ve skupině R 3 generála Luži 
a Prof. Grně na Slovácku. Toto zmíněné osvědčení je 
v současné době s úctou v péči jeho vnuků.

Odbojář Petr Gärtner se oproti mnohým vlastencům 
vrátil z nacistického koncentračního tábora, kde jej 
už nestačili nacisti popravit, a pokračoval ve svých 
bohatých aktivitách, přičemž se až do pozdního 
věku věnoval místnímu hasičskému sboru a výchově 
mladých požárníků.

Petr Gärtner zemřel v 70 letech, dne 7. 6. 1963, slav-
nostní pohřeb se konal za hojné účasti celo- okresní 
obce hasičské. A jak mně sdělil můj rovník Jenda 
Martinec (1947), který nás letos navždy opustil, měl 
tu čest nést jako mladý požárník ve velikém pohřeb-
ním průvodu na podušce 2 hasičská a 1 odbojářské 
vyznamenání, které byly Petrovi za zásluhy uděleny.

Na závěr dovolte poděkovat za pomoc a fotografie 
sestrám, rozeným Gertnerovým z domu č. 5 a to 
Ludmile (1946) a Anežce (1948), jejímu manželovi 
Jendovi Bártovi. Také sestrám, vnučkám Petra Gärt-
nera, a to Miroslavě Hřibové a Libuši Grmolcové, 
a také mé spolužačce Marii Gertnerové Bezůškové 
(1947).

Velké poděkování bratrům Gertnerovým, půvo-
dem z Nového Poddvorova, a to Oldřichovi a Františ-
kovi. Dále náleží poděkování Prof. MUDr. Augustinu 
Svobodovi za vyluštění nejstarších nečitelných 
matričních zápisů a jako vždy patří poděkování 
i genealogovi Josefu Michalicovi z Prušánek.
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AUTOR: Ludmila Sýkorová

AUTOR: Marie Novotná

LEŠNÁ, ZLÍN A VIZOVICE

ČTVRTEČNÍCI VÁS ZVOU

nadšeni. Kanceláří, která byla vlastně výtahem, nás 
paní průvodkyně vyvezla nahoru na terasu, odkud 
jsme měli výhled na celé město včetně typických 
Baťových domků. Seznámila nás s celou historií stav-
by mrakodrapu a Baťovy rodiny. Ze  Zlína jsme jeli 
do Vizovic. Po obědě jsme šli na prohlídku zámku, 
který je jedním slovem nádherný. Další zastávkou 
byla likérka – R. Jelínek. Tady se vyrábí alkoholické 
likéry, které jsou známé po celé ČR i ve světě. Paní 
průvodkyně nás seznámila s historií – a co bylo dů-
ležité – prošli jsme také koštem. Takže jsme ochut-
nali, nadýchali se alkoholických oparů, v podnikové 
prodejně nakoupili a vydali se na cestu domů. Oba 
výlety byly perfektně naplánované, děkujeme za ně 
paní Jankové a Opluštilové.

Jako každý rok, tak i letos jsme připravili výlet 
s dětmi. Jeli jsme do ZOO Lešná. 

Už jsme v ní před pár lety byli, ale některá vnoučata 
už vyrostla, některá přibyla. Zahrada je po covidové 
pauze celá opravená, zvířata mají opravené výbě-
hy, je v ní velké množství stánků s občerstvením 
a zmrzlinou, což děti velmi ocenily. Mohli jsme 
sledovat koupání slonů a přemístění do dalšího 
výběhu, krmení krokodýlů a děti mohly krmit 
rejnoky. Počasí nám přálo, úmorné horko se nám 
ten den vyhnulo, tak jsme si krásného výletu jak-
sepatří užívali.

Na měsíc září jsme si naplánovali výlet do Zlína 
a Vizovic. Z Baťova mrakodrapu ve Zlíně jsme byli 

V pátek 11. 11. 2022 v 11.00 hodin přijede 
Sv. Martin na koni do Čejkovic, aby zahájil ochut-
návku svatomartinských a mladých vín. Přijďte 
na nádvoří zámku za námi i Vy a užijte si krásnou 
atmosféru této slavnostní akce!

Vstupné je 200 Kč, v ceně je zahrnuta degustační 
sklenička a neomezená možnost ochutnávky svato-
martinských a mladých vín, kterých bude letos přes 
50 vzorků.

Po skončení koštu vám doporučujeme vychutnat 
tradiční svatomartinskou husu v restauraci Hotelu 
Chateau Zámek Čejkovice, ve sklepě U Templářských 
rytířů, v bistru Na Farmě, v restauraci Kuželna, ve 
Vinařství Škrobák nebo v penzionu Adalbert.
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Aktuální fotografie nové budovy Solis v SONNENTOR areálu

Vizualizace budovy Solis po dobudování 2. etapy

AUTOR: Josef Dvořáček

NOVÁ BUDOVA SONNENTORU

propojuje areál SONNENTORU s polní cestou spojující 
Příhon s Cigánovem. Druhá etapa stavby zahrnuje 
výstavbu nové prodejny, kavárny, promítacího sálu 
a vyhlídkové terasy. Tato etapa celý areál dotvoří a archi-
tektonicky zkrášlí. Máme v plánu dokončit ji co nejdříve.

 Možná Vás zajímá, co ještě se bude v nejbližší době 
na staveništi odehrávat. Čekají nás zejména hodně vidi-
telné změny ve venkovním prostoru u nové budovy. Zde 
našli archeologové keramickou nádobu z doby bronzové 
(stáří cca 4 000 let). Po archeologickém průzkumu 
proběhne rozhrnutí obrovské deponie hlíny, která se 
stane základem budoucí odpočinkově-naučné bylinkové 
zahrady v zadní části areálu. Okolní prostory staveniště 

V posledním čísle Čejkovického zpravodaje roku 
2021 jsme psali o záměru výstavby nového 
areálu SONNENTOR v lokalitě Příhon. Po roce 
usilovného stavění se nám podařilo plány naplnit 
a první etapa výstavby se s minimálním zpoždě-
ním blíží do finále.

Podařilo se nám zrealizovat budovu, v níž se nachází 
sklad, administrativní zázemí, výroba i moderní a atrak-
tivní turistický okruh pro návštěvníky. Na konci listopadu 
plánujeme zahájit v těchto prostorách zkušební provoz. 
Byla také dokončena nová asfaltová komunikace, která 
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následně oživí výsadba dvou alejí vzrostlých stromů. 
Směrem k vinohradům bude vysázena platanová alej 
a na straně přiléhající k Příhonu vznikne alej topolová. 

Celá stavba probíhala s maximálním využitím 
šetrných postupů a materiálů s co možná nejmen-
šími environmentálními dopady. S odstupem času 
velmi kladně hodnotíme zvolený způsob vytápění. 
Vzhledem k aktuální situaci s cenami energií bylo 
prozíravé využít k vytápění tepelná čerpadla a rozšířit 
množství fotovoltaických panelů na střechách našich 
výrobních hal. Instalací další, již třetí fotovoltaiky 

v našem areálu, se přiblížíme k 30% nezávislosti na 
centrálních zdrojích energií.

Je až k neuvěření, že takto složité dílo dokázala 
stavební firma Winning zrealizovat v tak krátkém 
termínu. Věříme, že Vám, našim spoluobčanům, ne-
způsobili po dobu stavby vážnější obtíže. Pro všechny 
místní i vzdálené fanoušky a zákazníky plánujeme 
na jaře uspořádat slavnostní otevření nové budovy 
s návštěvnickým okruhem. Proběhne den před Květ-
nou nedělí, tedy v sobotu 1. dubna 2023. Již nyní Vás 
srdečně zveme.

První červencové víkendy v posledním desetiletí patří 
sportovně v Čejkovicích nohejbalu. V sobotu dne 2. 7. 
2022 jsme jako každoročně uspořádali noční turnaj 
pro domácí i přespolní zájemce v nohejbalu trojic.

Zúčastnilo se ho 8 družstev, zahrál si každý s kaž-
dým a první 4 týmy pak postoupily do bojů o poháry. 
Letos nám počasí opravdu přálo, ze začátku jsme 
se sice lehce opálili, poté ale byl už jen příjemný 
chládek. Myslím, že se všichni aktéři dobře pobavili 
a turnaj měl kvalitní sportovní i společenskou úroveň. 
Po urputných bojích se krátce před půlnocí mohlo 

AUTOR: za Litrpool Čejkovice Pavel Hrabec

TURNAJ V NOHEJBALU

přistoupit k vyhlášení výsledků. Zvítězil Hodonín, 
druhé byly Ždánice, třetí a čtvrtá příčka patřila do-
mácím borcům, v poli poražených skončily Dolní 
Bojanovice, Žeravice, Hovorany a hodonínské béčko. 
Bylo dobojováno, ceny rozdány, ale domů se odchá-
zet nechtělo. Jako tradičně se o turnaji, ale i o životě 
diskutovalo při posezení do brzkých ranních hodin 
u něčeho mastného a vychlazeného z rukou paní 
Sýkorové. Nohejbalisté děkují za sponzorské dary 
vinařstvím Konečný, Víno Drábek, Víno Hnidák, Mezi 
sklepy, dále firmám Pasidum a Sonnentor Čejkovice.
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AUTOR: Michal Sládek

SOUTĚŽ LOVECKÝCH PSŮ

svědčí o obtížnosti zkoušek. Vítězství na zkouškách 
vybojovala fenka Flat coatet retrievera  Forest Fairy 
Bohemia Luxyvet s vůdcem Jakubem Kadlečíkem, 
pro kterého to byly první zkoušky v životě. Protože 
se jednalo o „pohárové zkoušky“, tak se výsledky 
jednotlivých dnů sčítaly. Vítězem nultého ročníku 
„Poháru Čejkovic“ se stala fena Golden retrievera 
Giwi z Kolbyho vršku s vůdkyní Janou Prašivkovou, 
které též získala zlatý odznak vůdce, což je velmi 
významné ocenění udělené za dlouhodobě vynikající 
výsledky ve výcviku loveckých psů.

Závěrečné vyhlášení výsledků za zvuku lesnice 
bylo důstojným ceremoniálem.

Poděkování patří místnímu mysliveckému spolku 
za zapůjčení myslivny a propůjčení honitby. Bez 
toho by se zkoušky nedaly uspořádat. Podporu jsme 
měli i ze strany místních vinařů, jmenovitě vinařství 
Mezi sklepy, Víno Radocha a Vinařství Petr Novotný. 
Dárek v podobě láhve vína je na zkouškách neobvyklý 
a žádaný.  Tak jak je tradičním dárkem z Čejkovic 
víno, tak už jsou tradičním dárkem i bylinky.  Děku-
jeme firmě Sonnentor za dárkové balíčky pro vítěze 
a pro rozhodčí. Největší poděkování pak patří mojí 
manželce Lucii, švagrové Šárce Kratochvílové a Evě 
Třasoňové za zázemí na myslivně a kamarádům, 
Karlu Šťavíkovi, Karlu Havlíkovi a Tomáši Třasoňovi, 
za asistenci  při celých zkouškách, jak v terénu, tak 
na myslivně.

Jsem rád, že se Čejkovice pomalu ale jistě zapisují 
do kynologické mapy České republiky a vůdci už si 
zapisují příští termín, aby se zavčas přihlásili.

Po loňské úspěšné premiéře, co se týká zkoušek 
loveckých psů v Čejkovicích, a na naléhání hlav-
ního výcvikáře KCHLS( Klub chovatelů loveckých 
slídičů) jsme se rozhodli uspořádat nultý ročník  
„Poháru Čejkovic“, tedy dvoudenní zkoušky re-
trieverů a slídičů. V sobotu 10. září se k místní 
myslivně sjeli vůdci se svými psy, aby soutěžili 
v disciplínách vodních zkoušek, v neděli 11. září 
pak poměřili své síly v disciplínách zkoušek 
podzimních.

Dle zákona o myslivosti má každý myslivecký spolek 
za povinnost držet určitý počet psů, kteří mají složeny 
jednotlivé zkoušky, které je opravňují k praktickému 
použití při specifických činnostech výkonu práva 
myslivosti. Proto je konání takových zkoušek velmi 
důležité. Při našich zkouškách se navíc uděloval titul 
CACT – čekatel šampiona práce, což je pro vůdce 
lákavé z hlediska uplatnění jejich svěřenců v chovu.

Sobotních zkoušek z vodních prací se účastnilo 
18 psů. Po zahájení u myslivny ze psovodi rozdělili 
na skupiny a spolu s rozhodčími delegovanými ČMKJ 
se rozjeli na jednotlivá stanoviště, kde je čekalo pro-
věření jejich schopností.  Složení zkoušek z vodních 
prací opravňuje psa k využití např. při lovu kachen, 
kdy se musí ulovená zvěř dohledávat v těžkých teré-
nech u vody a v rákosí. Od loňského roku už kolovaly 
zvěsti o obtížnosti čejkovického rákosí, které perfekt-
ně prověřilo připravenost účastníků. Nakonec se ale 
jako místo, na kterém vypadlo nejvíce pejsků, ukázala 
voda. Po závěrečné disciplíně se dalo konstatovat, 
že úspěšně dokončilo třináct týmů. Zvítězila fenka 
Flat Coatet Retrievera Broaden Limits Čerešňa Lipov 
s vůdkyní Kateřinou Švarcovou.

V neděli se u myslivny pod Novosady sešlo dvacet 
čtyři loveckých psů. Osmnáct retrieverů a šest slídičů. 
Terény Čejkovic přijel prověřit dokonce předseda 
KCHLS pan Šarman. Pejsci skládali Podzimní zkouš-
ky, které umožňují použít lovecké psy při podzimních 
lovech drobné zvěře. Slídiči mají jednotlivé disciplíny 
trošku odlišné o retrieverů, takže měli vlastní rozhod-
čí. Pochvalovali si kvalitu našich terénů. K úspěšnému 
zakončení zkoušek nakonec došlo šestnáct psů, což 
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Obec Čejkovice a Klub seniorů zvou na tradiční „Čaj o páté“

SETKÁNÍ S AUTOREM KNIHY 
ŽITKOVSKÉ ČAROVÁNÍ 

JIŘÍM JILÍKEM
Orlovna v Čejkovicích

úterý 8. listopadu 2022 začátek v 17.00 hodin

beseda, autorské čtení a projekce dokumentárního filmu o životě 
na žitkovských Kopanicích 

Vstup volný

Dne 6. října 2022 otevíráme paliativní ambulanci 
v budově nemocnice TGM Hodonín. Smluvní 
vztahy máme uzavřeny se všemi zdravotními po-
jišťovnami. Ambulance je určena pro nemocné, 
kteří trpí nevyléčitelným pokročilým nádorovým 
i nenádorovým onemocněním, které limituje 
délku jejich života a zároveň přináší různé, často 
komplexní obtíže.

Nabídka paliativní ambulance: 
• řešení nepříjemných projevů choroby, zejména 

bolesti, dušnosti, nechutenství, úzkosti, nevolnost 
a zvracení, deprese či delirium.

• vypracování plánu péče s ohledem na přání paci-
enta, případně rodiny

• návrh postupu pro případ komplikací (zhoršení bo-
lestí či dušností, náhlé krvácení, nemoc pečujícího 
apod.)

AUTOR:  za tým Mobilního hospice sv. Filipa Neri Oblastní charity Hodonín MUDr. Anna Vlčková 
 a Bc. Eva Pospíšilová, DiS.

NOVÉ MOŽNOSTI PALIATIVNÍ PÉČE

• zajištění návazné péče ve spolupráci s Domácí 
zdravotní péčí, popř. Mobilním hospicovou péčí 
sv. Filipa Neri a kamennými hospici

• možnost předpisu léků dle možnosti formou 
e-receptu

• lékařské konzultace praktickým lékařům či kole-
gům jiných specializací

Ambulance a telefonické konzultace budou pro-
bíhat každý čtvrtek v čase 9.00–12.00 hodin na 
základě předchozího telefonického objednání na 
telefonních číslech: 735 799 790, 704 606 055.

Tento specifický druh ambulance přispěje jako další 
článek do mozaiky zdravotních služeb ke zlepšení 
kontinuity péče o nemocné ve vážných stavech, 
k informovanosti pečujících rodin a ke snížení stresu 
a bezradnosti pacientů i jejich blízkých. Praktičtí 
lékaři se na ni budou moci obracet pro konzultace 
týkající se paliativních pacientů.

Projekt „Dětem i seniorům“ podpořil
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V pokračující letošní podzimní sezoně jsme se 
zúčastnili spousty závodů.

Mezi nejdůležitější závody patřilo Mistrovství ČR 
žáků, které se konalo v Jablonci nad Nisou. Náš 
klub reprezentoval Filip Červenka v hodu kladivem 
o váze 4 kg. Za velmi nepříjemného a deštivého po-
časí obsadil Filip výborné šesté místo, kdy si zlepšil 
svůj osobní rekord na hodnotu 42,31 m. Filip bude 
příští rok stále starším žákem, tak snad jeho chvíle 
přijdou na příštím Mistrovství ČR, které se bude 
konat na atletickém stadionu v Břeclavi.

Dalším důležitým závodem pro nás bylo Mist-
rovství Moravy a Slezska mladších žáků, které se 
uskutečnilo v Břeclavi. Po velmi dlouhé době se 
naší závodnici podařilo získat medaili na středně 
dlouhé trati. Míša Chramostová obsadila na trati 
800 m vynikající třetí místo, kdy zaběhla čas 
2:32,16 m. Po tomto vyčerpávajícím závodě běžela 
ještě 150 m, kde si dokázala zlepšit osobní maxi-
mum na 20,73 s. Míša je také velkým příslibem  
čejkovické atletiky. 

ATLETICKÉ OKÉNKO

Pro naše mladší svěřence jsme na atletickém hřišti 
pořádali uzavřené atletické závody v disciplínách 
60 m, skok daleký, hod kriketovým míčkem a hod 
oštěpem. Závodů se zúčastnilo na padesát našich 
nejmenší svěřenců, kteří strávili krásné atletické 
odpoledne, spousta z nich si zlepšila osobní rekordy 
a všichni měli radost z pohybu.

Momentálně jsme už zahájili přípravu na novou 
sezonu abychom se na ni kvalitně připravili. Věříme 
a děláme všechno pro to, aby byla zase minimálně 
tak úspěšná jako byla tato ukončená.  Máme všichni 
radost, že nemáme problém s náborem svěřenců, 
neboť se nám hlásí stále noví. Momentálně máme 
v klubu přes 100 svěřenců ve věku 3 až 16 let plus 
další starší svěřence. Bohužel už nemůžeme nabírat 
nové členy, neboť nás trenérů je málo a v tom vel-
kém počtu bychom jim nemohli poskytnout kvalitní 
přípravu. Tak se, prosím, na nás nezlobte, pokud 
Vám nevyjdeme vstříc a Vaše dítě už do atletiky 
v letošním roce nevezmeme, opravdu se to nedá 
zvládnout. Ale nesmutněte, další rok na podzim 
budeme zase nabírat nové členy.

AUTOR: Marek Hlinecký
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Tak se jmenuje projekt, na který získala obec 
28 tisíc korun a dalších 12 tisíc korun přidá obec 
ze svého.

Tyto prostředky budou využity pro zlepšení pro-
středí v Klubíku, kde se scházejí maminky s dětmi  
a pro uspořádání akcí určených pro seniory i širší  
veřejnost. Projekt bude ukončen v prosinci 2022.

Projekt „Dětem i seniorům“ je realizován za podpo-
ry Jihomoravského kraje z dotačního programu „Pod-
pora rodinné a seniorské politiky na úrovni obcí“.

Součástí projektu byla beseda „Hawaii 2006-2020“ 
v neděli 23. 10. 2022 v kinosále. Fotograf, cestovatel 
a autor několika knih Petr Nazarov  vyprávěl  o míst-
ních zvycích, o tanci Hula, o přírodních krásách 
a putování po jednotlivých ostrovech.

Ti, kdo pozvání na besedu přijali a nedali přednost 
domácí nedělní „havaji“, byli z vyprávění nadše-
ni. Ti, kteří pozvání ani nepostřehli, měli smůlu. 
Dobrá zpráva pro všechny! Petr Nazarov přijal 
příští pozvání do Čejkovic na nedělní odpoledne 
5. listopadu 2023.

DĚTEM I SENIORŮM
AUTOR: Marie Ritterová
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V měsíci červenci 2022 oslavila 90. narozeniny 
paní Marie Zezulová, Okružní 891.

Jubilantce osobně poblahopřál pan starosta 
Ing. Pavel Novotný.

BLAHOPŘÁNÍ JUBILANTŮM

SPOLEČENSKÁ KRONIKA

NAROZENÍ
Amálie Hřibová Cigánov 1040
Gabriela Horáková V Sadech 299
Michal Kalábek Na Větřáku 290
Nikol Kmentová Okružní 893
Jonáš Konečný Cigánov 1051
Šimon Zemánek Bednářská 1027
Štěpán Pekárek Bílovická 594
Patrik Stávek Včelín 312

V minulém zpravodaji bylo chybně uvedeno jméno 
Štěpánka Pekárka, tímto se rodičům omlouvám. 

SŇATKY
23. 7. 2022
Pavel Sasínek a Blažena Stávková

26. 8. 2022
Jan Martínek a Eliška Opluštilová

9. 9. 2022
Martin Gala a Blanka Martincová

10. 9. 2022
Tomáš Kabeláč a Markéta Bařinová

17. 9. 2022
Libor Cvan a Naděžda Žužičová

AUTOR: Marie Gavendová, matrikářka ÚMRTÍ
Jan Martinec Peckova 63 (roč. 1947)
Marie Košuličová Peckova 71 (roč. 1935)
Marie Škrobáková Masarykova 487 (roč. 1928)
Petr Křenek Cigánov 407 (roč. 1965)
Jaroslava Honzátková V Chalupách 369 (roč. 1942)
Jan Brhel Vinařská 248 (roč. 1943)
Marie Otáhalová Městečko 148 (roč. 1942)
František Škrášek Krátiny 588 (roč. 1936)

Obec Čejkovice shromažďuje údaje pro Místní 
energetickou koncepci. Žádáme všechny občany 
o vyplnění dotazníku. 

Dotazník je v interaktivní formě, naleznete jej na tom-
to odkaze: https://forms.office.com/r/2y0xZ4HF8i

Čas na vyplnění dotazníku je do 2. 11. 2022. 
V dnešní době je spotřeba energií a jejich cena vel-

ENERGETICKÁ KONCEPCE – DOTAZNÍK

mi důležité téma, které se dotýká každého z nás. 
Vyplněním tohoto dotazníku pomůžete Čejkovicím 
zmapovat současnou situaci a názory obyvatelstva. 
Vyplněné údaje pak poslouží jako podklad pro 
tvorbu Místní energetické koncepce, která pomůže 
Čejkovicím na aktuální problémy lépe reagovat.

Tištěnou verzi dotazníku je možno si vyzvednout 
na podatelně obecního úřadu.



27

ZVEME VÁS NA
 4. 11. Zahradní slavnost

 4. 11. Lampionový průvod

 8. 11.  Beseda Žitkovské čarování

 4. 12.  Besídka žáků ZUŠ 

 10. 12.  Adventní benefiční koncert 
v kostele

 18. 12.  Rozsvěcení stromku

AUTOR: Karel Hlinecký – zapsal v r. 1972

KAPLIČKA POD NOVOSADY

starostou (do r. 1923), Veronika pocházela z Morav-
ského Žížkova. Svěcení kaple bylo v roce 1887.

Rolník Petr Stávek č. 22 koupil od Hycla ten široký 
Novosád (na vinohrad a k tomu připadla i kaplička) pro 
svoji dceru Marii, která se provdala za Ludvíka Bízu 
č. 68. Ale kapličku i potom opatrovala, dokud mohla, 
Monika Hyclová č. 100 – dcera starosty Tomáše Hycla.

Popis další historie kapličky zůstává na nás.

Náklady obce na rekonstrukci kapličky svaté Anny 
v roce 2022 činily 282 719 Kč.

Jdeme-li cestou Pod Novosady krásnou topo-
lovou alejí, v těch místech kde alej mění směr 
doleva, objeví se nám v místě, kde končí alej 
a cesta se točí k Odměrám – kaplička.

Je něco krásnějšího než takové kapličky, Boží muka 
a kříže podél cest v poli? Naši zbožní předkové je 
stavěli buď na místě neštěstí, nebo na nějaký zbožný 
úmysl či poděkování ke cti a chvále Boží. 

Tuto kapličku ku cti sv. Anny zbudovali v roce 
1886 manželé Martin a Veronika Hyclovi pod svým 
širokým Novosádem. Jejich syn Tomáš byl dlouhá léta  
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Grafická úprava a tisk Tiskárna Lelka Dolní Bojanovice.

AUTOR: Karel Hlinecký   FOTO: J. Střítecký

VZPOMÍNKA STARÁ 50 LET

Přes 60 osob z Čejkovic bylo zapojeno k sehrání divadla „Hejtman Šarovec“ od Františka Kožíka. Patří jim ten 
největší dík a uznání. Všichni byli přímo nadšeni nejen dějem, ale i celým prostředím u naší tvrze. Budeme 
vzpomínat.

PADESÁT LET – DOBA DÁVNO MINULÁ. JISTĚ NA SLAVNOU 
DOBU ČEJKOVICKÝCH DIVADEL VZPOMÍNÁ HODNĚ OBČANŮ. 

TŘEBA I VÁS POTĚŠÍ KDYŽ NA TUTO DOBU V DALŠÍCH 
ČÍSLECH ZPRAVODAJE ZAVZPOMÍNÁME.



29

PRODÁVÁTE NEMOVITOST?
BEZPEČNÝ PRODEJ VAŠÍ NEMOVITOSTI 
PROFESIONÁLNÍ VIDEOPROHLÍDKA

BYTY

POZEMKY DOMY

SKLEPY

makler@janvystoupil.cz
www.janvystoupil.cz

+420 774 999 016

PRO SVÉ KLIENTY AKTUÁLNĚ HLEDÁM:
›
›
›
›
›
›

Rodinný dům s dvorem nebo menší zahradou 
Stavební pozemek nebo pozemek s domem k demolici
Vinný sklep nejlépe s vlastním vinohradem
Starší rodinný dům k rekonstrukci
Rekreační objekt (apartmány, vinné sklepy, chaty a chalupy)
Ornou půdu pro hospodaření, vinice a sady

Jan Vystoupil
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neděle 4. 12. 10:30
Adventní mše s CM Kontra

                     neděle 26. 12. 15:00
                     Koledování u jesliček
                     s CM Kontra 
                     a děti z MŠ Čejkovice

   SRDEČNĚ VÁS VŠECHNY ZVEME!
 

Kostel sv. Kunhuty v Čejkovicích
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